
 

De Holendrechter 1 Voorjaar 2005 

 

Foto: Rob Swart 

Daarom werken we 

aan een extra editie van 

De Holendrechter ! 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

In het decembernummer heeft u op pagina 7 de 

eerste informatie kunnen lezen over de plannen die 

worden ontwikkeld rond het stationsgebied en het 

winkelcentrum van Holendrecht. Omdat deze 

plannen voor onze buurt behoorlijk ingrijpend zijn 

heeft de redactie in overleg met de projectleiding 

besloten, binnenkort een speciaal nummer van De 

Holendrechter aan deze plannen te wijden. 
 

Rondom de planvorming is een klankbordgroep van 

bewoners in het leven geroepen. Deze zal namens de 
bewoners het contact met de uitvoerende instanties 

onderhouden. De eerste bijeenkomst van deze groep 

van 18 buurtbewoners was op 29 november 2004.  

 
Hieronder, naar aanleiding van notulen die wij van de 

heer Van der Vis ontvingen, een kort verslag. Terwijl 

deze krant gemaakt wordt, worden al weer nieuwe 
bijeenkomsten gehouden. Wij lopen dus met onze 

informatievoorziening noodgedwongen achter bij de 

ontwikkelingen.  

 
De klankbordgroep heeft geen formele 

status. De bijeenkomsten worden gebruikt 

om te peilen wat er bij de bewoners leeft en 

welke kansen en bedreigingen men ziet. De 
adviezen om het winkelcentrum op de oude 

plek te herbouwen zijn al niet over-

genomen en daardoor voelen de bewoners 
zich misleid: men had de indruk dat de 

huidige locatie nog een serieuze optie was. 

 
 

 
 

 

Men kiest nu ófwel voor de Ochtenhof, ófwel voor de 
westkant van het spoor (dit is de kant waar het AMC 

staat), want daar is ruimte om het winkelcentrum wat 

extra’s te geven door klustering met horeca. Het 

nieuwe station wordt zowel een metro- als een NS-
station. Ook komt er een “zorgboulevard” met 

voorzieningen op medisch gebied. De grotere afstand 

voor de bewoners is daar zeker een nadeel. 
 

Het is de bedoeling, in de nieuw te bouwen woningen 

ook studenten te huisvesten, waardoor de 
levendigheid in de buurt vergroot wordt. Er moeten 

woningen met liften komen, voor veel bewoners is dit 

erg belangrijk. Ook wordt gepleit voor veel variatie in 

woningen en prijsklassen. Makkelijk aanpasbare 
woningen, zodat iedere doelgroep terecht kan. 

Gezinnen moeten kunnen doorstromen naar andere 

woningen. Waarschijnlijk is er ook behoefte aan 
groepswoningen voor ouderen (zoals bijvoorbeeld 

Anand Joti). Kortom, wensen genoeg!

Klankbordgroep 

Gratis krant voor de bewoners van de wijk Holendrecht 
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Gerda Bonnes 

Tekst en foto: Theo Arts 

 

 

 

Op vrijdag 17 december 2004 werd een feestavond 

georganiseerd voor alle bewoners die actief zijn in 

het kader van het wijkbeheer in Amsterdam 

Zuidoost. Maar liefst twee van deze actieve 

bewoners hebben iets over die avond geschreven. 
 

Het feest was georganiseerd door het 
Bureau wijkcoördinatie, dat op deze 

wijze z’n waardering wilde uitdrukken 

ten opzichte van de Zuidoost bewoners 

die zich inspannen om iets moois te 
maken van hun stadsdeel. Normaal 

wordt alleen de actieve persoon 

uitgenodigd, maar ditmaal mocht ook 
de partner meekomen en dat verhoogt 

alleen maar de feestvreugde. De inloop 

was al direct gezellig met koffie en 

gebak en heel veel bekende gezichten. 
Het buffet bestond uit een aangename 

Surinaamse rijsttafel met allerlei lekkers 

met vooraf een heerlijke salade en als 
toetje een uitermate zoete vla waarvan 

ik de naam niet ken maar ik vond hem 

wel erg lekker. De bediening vond ik 
zeer vriendelijk. Onnodig te zeggen dat 

in voldoende mate drank aanwezig was. 

 

Om 20.00 uur werden we officieel welkom geheten 
door Pieter Litjens, portefeuillehouder Beheer en 

Milieu, waarna het Gaasperdams Gemengd Koor een 

optreden verzorgde dat klonk als een klok. Vooral de 
Christmas Carols waren van een ontroerend gehalte. 

Fijn dat zoiets moois in Zuidoost bestaat. Tot de pauze 

werden we verwend met een optreden van de 

cabaretière Jeritza Toney. Zij is volgens mij meer 
stand-up comedian: ze reageerde zeer alert op de zaal 

met liedjes en verhalen en heeft een prima mimiek. In 

ieder geval weten we nu waarom haar kinderen zo 
vaak struikelen. Kortom, Holendrecht mag trots zijn 

op zo’n bewoonster. Heel erg leuk en gezellig. Na de 

pauze een prima optreden van de Gospelzangeres 
Muriël Blijd, prachtige stem en veel volume. Vooral 

haar toegift viel in de smaak. 

Hierna werd het tijd voor de dansvloer met een zeven-

mans (een-vrouws) orkest. Het swingde de pan uit. 
Dat zeven verschillende nationaliteiten prima muziek 

kunnen maken werd hier vanavond bewezen. Vooral 

Edmée deed haar best om iedereen, of ze wilden of 
niet, op de dansvloer te krijgen. Maar aan alles komt 

een eind zo ook aan deze gezellige avond.  

 
 

 

 

 

 
Een pluim geef ik graag aan de ambtenaren die dit 

feest georganiseerd hebben. Aan u als lezer geef ik 

mee: doe ook iets voor de buurt, misschien wordt u 
ook eens uitgenodigd; het is alleszins de moeite 

waard. 

 

 

 

Het thema van die avond was: ‘bewoners centraal’ 
 

En het was ook echt een gezellige avond, maar wie ik 

miste was een bewoonster die heel lang veel voor 
Holendrecht heeft gedaan, Judith te Morsche. Ik 

hoorde later dat ze door andere bezigheden niet kon 

komen (jammer). 

 
Nu, twee dagen later was ik aan het kijken of er 

lichtjes konden in de kerstboom, die bij de Drecht was 

neergezet. Elektra kon van de Drecht vandaan komen, 
maar de kabel moest 30 meter lang over het dak. Waar 

vind je jonge mensen die dat willen doen? Dus ik 

dacht: bewoners centraal, dat is nog een lang verhaal. 
Naar de buurt opbouwwerker gebeld, deze was ziek. 

Een vervangster van hem zou mij terugbellen en dat 

gebeurde. Na twee gesprekken met haar baas, besloten 

ze te kijken of ze een krachtig iemand konden vinden 
om de klus te klaren. Als dat echt lukt, zie ik het 

kerstlicht verschijnen. En ik denk: de bewoners staan 

wel centraal. Ik hoop dat u ervan genoten heeft, een 
brandende kerstboom voor alle Holendrechters. 

 

Dank-je-wel-avond 
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Zo lang wij ons kunnen herinneren wordt via het buurtoverleg gevraagd naar een kerstboom met verlichting bij het 

winkelcentrum Holendrecht. Ieder jaar is er wel een andere oorzaak, dat die boom er niet komt. Denkt u maar aan 

het niet meewerken van het Nuon of de desinteresse van de winkeliersvereniging. Dit jaar liep het echter anders. 
Door medewerking van de Woningbouw Vereniging Rochdale werd er een aansluitpunt voor de kerstverlichting 

gevonden in de Drecht. De boom werd door de mannen van Willem Wegewijs zo dicht mogelijk bij het 

Ouderencentrum neergezet. Door een aantal mannen van de Stichting Samenlevingsopbouw werden de tientallen 

meters kabel naar de boom gebracht en aangesloten. Toegegeven, het was nog niet allemaal zoals de aanvragers het 
zich voorstelden maar wat niet is kan nog komen. 

 

Wellicht vraagt u zich af, waarom wij zo uitgebreid bij dit verhaal stil staan, maar dat komt door de animator die 
achter de kerstboom staat. Mevrouw Bonnes heeft zich uitermate ingespannen om eindelijk eens voor elkaar te 

krijgen wat al jaren niet wilde lukken. Voor mevrouw Bonnes nemen wij onze hoed af met een diep respect, want 

deze vrouw van in de zeventig jaar is het gelukt een bijdrage te leveren aan de verfraaiing en de sfeer van 

Holendrecht. Waar blijven de jongeren met initiatieven en daden voor een gezellig Holendrecht? 
 

Op dit moment wordt er hard gewerkt aan de inrichting van de openbare ruimte rondom de basisschool De Brink 

op het Mijehof. Gezien de plannen die in samenspraak met de omwonenden zijn opgesteld, zal het een verfraaiing 
van de buurt worden en zal het verkeer een betere afwikkeling ondergaan. 

In deze uitgave vindt u een eerste verslag van de Klankbordgroep NS-station Holendrecht. Wij hopen oprecht dat 

het deze groep gaat lukken een zo gunstig mogelijk resultaat te behalen. We zullen zien. Met z’n allen zullen we er 
een mooi Holendrecht van maken. 

 

 

 

 
Na de oproep van de heer Van Rij in het decembernummer van De Holendrechter hebben zich maar liefst vijf 

nieuwe vrijwilligers aangemeld. In de derde week van januari is het nieuwe activiteitenprogramma van 

Activiteitencentrum Holendrecht van start gegaan. Centraal in het programma staat het musical project. De 
bedoeling hiervan is om in juni tot een uitvoering te komen. Een tweede nieuwe en belangrijke activiteit is de 

peuter-ouder-inloop. Het complete activiteitenprogramma is te vinden in het huis-aan-huis bezorgde 

programmaboekje Swazoom, met daarin de programma’s van alle buurtcentra in Zuidoost. 
 

 

 

 
 

Van de redactie 

Persberichten activiteitencentrum Holendrecht 

Peuter – ouder – inloop 
 
De bedoeling van deze inloop is dat ouders en peuters 

gezamenlijk de ochtenden doorbrengen in het activiteiten-

centrum onder begeleiding van een deskundige. Tijdens deze 

bijeenkomsten heeft men de gelegenheid om allerlei 

opvoedkundige zaken te bespreken en daarin ondersteuning 

te krijgen. Doordat de ouders samen met de kinderen komen 

staat gezelligheid centraal, waardoor er in een ontspannen 

sfeer gepraat kan worden terwijl de kinderen spelen. Verder 

worden er liedjes en spelletjes aangeleerd waar u profijt van 

kan trekken. 

Wilt u meedoen dan kunt u verdere informatie inwinnen bij 

mevrouw Langeweg, telefoon 06-24090456. Ook als 

vrijwilliger bent u welkom. U kunt zich aanmelden bij de balie 

van het centrum. 

 

Wanneer? De peuter ochtenden zijn gepland op de maandag- 

en woensdagochtenden van 10 tot 11.30 uur. De kosten 

bedragen 1 euro per keer. Inclusief koffie of thee en 

limonade voor de kinderen.  

Van Babylon naar Swazoom 
 
De musical wordt speciaal geschreven voor Amsterdam 

Zuidoost. Alle kinderen tussen 8 en 12 jaar kunnen meedoen. 

Als thema is gekozen voor de veeltaligheid van onze wijk 

waarin de verschillende culturen tot uiting komen. De musical 

heet “van Babylon naar Swazoom” (een bijenkorf waar alles 

samen komt). Het is dan ook de opzet om met zo veel mogelijk 

kinderen vanuit een verschillende achtergrond of etniciteit te 

werken, dit om het kleurenpalet neer te zetten. Wat 

belangrijk is, is dat je het leuk vindt om te zingen en te 

acteren. Het geheel wordt door professionals begeleid. En er 

zal een DVD-opname van de uitvoering gemaakt worden. Alle 

deelnemers krijgen die als herinnering. 

 

Naast de musical groep zullen ook de verschillende 

dansgroepen meedoen aan de musical zoals Streetdance, 

linedance en dancefighting groepen. Deze zullen in de komende 

periode speciale dansen instuderen voor de uitvoering. Om het 

geheel te doen slagen willen wij een oproep doen aan ouders en 

anderen die mee kunnen helpen bij het maken van kleding en de 

decorbouw. 
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Paul Zwartjes 

Ouderenconciërge van MaDi in Holendrecht 

 

 

 
Kom schaken bij SCHAAKCLUB ‘CHATURANGA’. 

Want, schaken, en vooral bij Chaturanga, is inspannen 

en ontspannen tegelijk. Het eerste half jaar is gratis. 
 

Schaakclub 

Chaturanga 

in 
Gaasperdam, 

25 Jaar 

geleden 
opgericht door 

de onlangs 

overleden heer 

George 
Grimmer, 

heeft dringend 

behoefte aan 
nieuwe leden. 

Nog is er een 

vrij grote 
jeugdafdeling, maar de groep boven de 18 jaar (de 

senioren) wordt o.a. door verhuizingen in haar bestaan 

bedreigd. 

In een zo groot gebied als Gaasperdam moeten toch 
voldoende mensen wonen die het schaken een warm 

hart toedragen. Daarom doet de club een dringend 

beroep op vrouwen, mannen, meisjes en jongens om 
de gelederen te komen versterken. Waarom schaken? 

Schaken zet je aan het denken; het houdt de geest fris 

en actief; bovendien is het gezellig, ontspannend en 
recreatief (herscheppend), wat in een tijd van 

overhaasting belangrijk is.  

De naam Chaturanga is ontleend aan een spel dat in de 

6e eeuw na Christus in India werd beoefend. Het kent 
een lange en boeiende geschiedenis tot op de dag van 

vandaag. Wie het beoefent gaat een avontuur 

tegemoet, getuige een Indisch spreekwoord dat zegt: 
'het schaakspel is als een zee waarin een mug kan 

baden en een olifant verdrinken'. En: wie schaakles 

wil nemen via de computer kan terecht op 

www.schaakacademie.nl. 
 

Waar schaken de senioren. 

Wat let je om eens binnen te lopen op vrijdagavond 
vanaf 20.00 uur in de speelzaal van het VOG aan het 

Millingenhof 161 (vlak bij apotheek en 

dokterscentrum), tel.6972208. De contributie bedraagt 
€ 70,- per persoon per seizoen. Je bent dan ook lid van 

de KNSB/SGA en ontvangt de officiële uitgave 

“Schaakmagazine”. 

Chaturanga heet u van harte welkom! Nadere 
informatie is verkrijgbaar bij Bert Meester, 6963216.  

 

 

 

 

Waar schaakt de jeugd. 

Deze schaakt in Buurtcentrum Holendrecht, 

Holendrechtplein 37, tel.5650360, op dinsdagavond 
van 19.00 tot 20.00 uur. Ze spelen een interne 

competitie en er wordt schaakles gegeven onder 

deskundige leiding. Ook schaakt de jeugd mee in een 

externe competitie van de KNSB/SGA. De contributie 
is  € 50,- per persoon per seizoen. Dan krijg je wel het 

KNSB-blad voor de 

jeugd in de bus. 
Inlichtingen: Jan 

Dijkink, telefoon 

6961406 

 
 

Of kom volleyballen bij VOLLEYBALVERENIGING 

REIGERSBOS. 
Want volleyballen in Reigersbos, dat doe je natuurlijk 
bij deze vereniging. Er is weer plaats voor dames en 

heren die recreatief willen volleyballen. Elke 

donderdagavond trainen en spelen wij van 20.00 tot 
22.30 uur. En wel in de gymzaal van basisschool De 

Tamboerijn, Reigersbos 301 (tegenover de C1000). 

We streven naar een goed spelniveau, om ook op 
recreantentoernooien in de regio met een 

representatief team om de prijzen te kunnen strijden. 

Lijkt het je leuk om een keer mee 

te trainen of te komen kijken? Kom 
langs of bel voor informatie. 

6973303 (Henri), 6961505 (Ricky 

en Geertje) of 6972947 (Rob).  
Of mail naar: 

volleybal_reigersbos@hotmail.com 

 

 

 
Deze diensten werden tot en met december 2004 door 
Madi Zuidoost en Diemen geleverd. 

Helaas heeft het Stadsdeel Zuidoost eerder dat jaar de 

beslissing genomen, Madi geen subsidie meer te 
verlenen voor deze diensten. Dit betekent, dat MaDi 

deze diensten moest overdragen aan de vrijwilligers-

organisatie Humanitas. De afdeling Zuidoost van 

Humanitas heeft deze diensten dan ook per 1 januari 
overgenomen. Heeft u vragen, of wilt u gebruik 

maken van deze diensten, dan kunt u contact opnemen 

met Humanitas 
Zuidoost, telefoon: 

6953271. 

 

Sportberichten 

Klussenbus en Tuinteam 

http://www.schaakacademie.nl/
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Foto: Rob Swart 

 

 

 

Buurtvereniging De Laagbouw informeert ons 

over het “grootschalig project verstrating 

Holendrecht Oost”. Ook uit verslagen van 

bijeenkomsten, ons onder andere gestuurd door de 

heer J. van der Vis, zijn opmerkingen in 

onderstaand bericht verwerkt. 

 
Veel bewoners zijn naar de drie informatie-avonden 

gekomen, die het stadsdeel Zuidoost organiseerde in 

augustus / september 2004. De zaal van Anand Joti 
puilt uit. De projectleider legt uit wat de grootschalige 

opknapbeurt van de openbare ruimte inhoudt. Omdat 

de onderliggende veenlagen inklinken - een natuurlijk 

proces - is het na bijna vijfentwintig jaar nodig de 
bestrating weer op het niveau van de beginperiode te 

brengen. Tegelijk wordt er aan het groen, de 

speelplekken, riolering en andere kabels, leidingen en 
nutsvoorzieningen onderhoud gepleegd en de straten 

worden ingericht volgens de huidige normen voor 30 

km-gebied. Dat betekent: geen parkeerwerende 
maatregelen, auto’s en fietsen op de rijbaan. De 

aanwezigen worden gepolst over het idee om 

bijvoorbeeld Maldenhof met Mijehof te verbinden 

voor auto’s, over het huidige 
fietspad. Dit voorstel wordt op veel 

boegeroep onthaald en met heldere 

tegen-argumenten bestreden. 
Mensen geven aan, hier te zijn 

komen wonen voor de (speel)-

ruimte op straat, het groen en de 
rust. De projectgroep is aan de slag 

gegaan en het voorlopige ontwerp 

is gepresenteerd op inspraak-

avonden in november / december. 
Deze keer in de Driestromenkerk, 

omdat het stadsdeel veel mensen 

verwachtte. De projectleider vertelt 
per onderdeel wat er gaat gebeuren. De gescheiden 

fietspaden, de autovrije woonstraten en het aantal 

parkeerplaatsen blijven intact, de kruisingen van 

autostraat met fietspad of voetpad worden veiliger, 
goede verlichting krijgt aandacht etc. Kortom veel 

(goede) zaken blijven behouden of worden verbeterd.  

 
Verder gaat DWR de huisaansluitingen van het 

vuilwater voorzien van “spinnenkoppen”. Dit zijn 

rioolputten waar huisaansluitingen in eindigen en 
waarbij in geval van verstopping direct naar de 

huisaansluiting kan worden open geboord. De dienst 

DWR gaat deze voorziening ertussen voegen en 

vervangt voor haar kosten de rioleringen tot aan de 
erfgrens van de woningen. Het riool leiding gedeelte 

vanuit de woning tot aan de erfgrens is voor kosten 

 

 

 
van de huiseigenaar. De DWR kan dit wel meenemen 

in de werkzaamheden, de kosten daarvan gaan € 45,-- 

per strekkende meter bedragen. De gasleidingen 
worden ook vervangen; dit worden koperen leidingen 

met kunststof omkleed. Deze worden door of namens 

de NUON geplaatst  t/m de gasmeter in huis en geheel 

op kosten van de NUON. 
 

Wel is er kritiek op het gepresenteerde groenplan. 

Volgens veel bewoners houdt dit ontwerp een ware 
kaalslag in. Verschillende bomen zijn vroeger geplant 

boven de riolering, deze doen het niet zo goed. Dat 

deze weg moeten is helder, maar dat goede bomen op 

parkeerplaatsen gewoon omgehakt worden ook als 
daar niet of nauwelijks opgehoogd hoeft te worden 

gaat er bij velen niet in. Bewoners wijzen op het 

huidige gevarieerde groen, dat ook aantrekkelijk is 
voor dieren, denk aan de vele vogelsoorten hier. Een 

belangrijke reden om hier te komen wonen en te 

blijven wonen! Aanwezigen wijzen ook op de rol van 
bomen als zuiveraar van verontreinigde lucht, best 

belangrijk met de Gaasperdammerweg naast ons.  

 

Verder kwam aan de orde: het toeganke-
lijk houden van de wijk tijdens het werk, 

verbetering van de verlichting (vooral in 

tunnels), goede wegwijzers. De werk-
zaamheden zijn als volgt gepland: start 

november 2005, opleveren augustus 2006. 

Ruim van de tevoren wordt de planning 
bekend gemaakt en 14 dagen voor het 

begin van een onderdeel van het werk 

ontvangen bewoners een laatste brief.  

 
De nieuwe tekeningen hangen sinds 14 

februari in de bibliotheek Reigersbos en 

in het Informatiecentrum op het 
Bijlmerplein 79. Omdat vooral het 

beplantingsplan veel vragen opriep, heeft de 

projectleiding in samenspraak met buurtvereniging De 

Laagbouw daarover een extra avond gepland tijdens 
een verlate Nieuwjaarsborrel op 21 februari in de 

school De Brink. De projectleiding was aanwezig om 

uitleg te geven. Tot 4 maart konden nog wensen 
worden doorgeven aan het stadsdeel. De Laagbouw 

wil deze reacties bundelen om zo een vinger aan de 

pols te kunnen houden, dus graag ook een kopie 
daarheen. Meer informatie bij Gerda Menkveld, (tel. 

6961348 na 19.00 uur) of bij Yvonne Boomgaard-

Thiry (tel. 6973106, niet tussen 17.30 en 19.30 uur). 

 
Alle informatie valt ook op te zoeken op de website 

www.zuidoost.amsterdam.nl

Verstrating Holendrecht Oost 

http://www.zuidoost.amsterdam.nl/
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Foto’s en tekst: Toon Borst, ‘t Brinkie 

 

 

 

Oud papier in 2004 

 
In 2004 is voor het eerst in jaren weer meer oud 

papier opgehaald dan in het jaar ervoor. In totaal zo’n 

445.000 kilo. Proficiat bewoners uit Gaasperdam. 
Eenvijfde daarvan komt uit de grote groene container 

achter C1000 in Reigersbos (die hier alleen op vrijdag 

en zaterdag staat). Het aardige is dat van deze 

opbrengst het salaris betaald kan worden van de 
medewerkster die op zaterdag 't Brinkie runt.  

 

't Brinkie en de reiniging 
Een aantal zaken loopt de laatste maanden niet zo erg 

soepel, als ik me zachtjes mag uitdrukken. 

1) Begin 2004 kregen we te horen dat de vergoeding 
voor het oud papier met 10 % werd verminderd. In 

2003 was het nog ruim 6 eurocent per kilo en in het 

afgelopen jaar nog maar ruim 5 eurocent. Dat schijnt 

te maken te hebben met het feit dat de Reiniging ook 
10% minder aan de Afvalverwerking hoefde te 

betalen. Wel vreemd, want de burger moest in het 

afgelopen jaar juist meer betalen. Niemand heeft mij 
totnogtoe kunnen uitleggen hoe dat precies zit. 

Hopelijk komen onze nieuwe afspraken met het 

Stadsdeel weer beter aan onze begroting tegemoet, 

waarbij we uitgaan van dertigduizend euro uit de 
opbrengst van oud papier. 

2) Nog meer donkere wolken boven 't Brinkie. Die 

zijn aan komen waaien in hartje zomer 2004. Binnen 
twee weken (in vakantietijd!) moesten we een 

overeenkomst ondertekenen, waarbij de 

reinigingsheffing per maand omhoog zou gaan van 50 
euro per maand naar maar liefst 350 (!). Als reden 

daarvoor werd opgegeven dat op 't Brinkie twee keer 

per week twee containers worden leeggehaald. Het 

Milieutechnisch Bedrijf moet kostendekkend werken, 
en 't Brinkie wordt als een bedrijf aangeslagen, dus 

gaf de teller dit bedrag aan. Onze uitleg: bewoners uit 

Gaasperdam brengen allerlei spullen naar 't Brinkie, 
 

 

 

 
die wij sorteren en de niet-verkoopbare spullen komen 

in de containers terecht. Maar we kregen te horen dat 

het stedelijk beleid was om ons toch als een gewoon 
bedrijf aan te slaan. We hebben in november een 

beroep gedaan op het duaal systeem van de 

Stadsdeelraad, een mogelijkheid om bezwaar aan te 

tekenen. Wat er nu verder gaat gebeuren, is nog 
onduidelijk. We hebben nog geen antwoord gekregen. 

3) Wel ontvingen we half januari zowel van de 

Gemeente Amsterdam als van het Stadsdeel Zuidoost 
een rekening voor het lopende jaar. Terwijl daar toch 

bekend is dat we “in hoger beroep zijn bij de Raad” en 

daarvandaan nog geen antwoord op ons bezwaar 

gekregen hebben. Precies twintig jaar geleden begon 
de discussie over nut en noodzaak van Stadsdelen. 

Zelf was ik toen fervent voorstander ervan. Bij dit 

soort affaires denk ik wel eens…..  
 

't Brinkie voor een mini-brinkie op Sri Lanka  
't Brinkie gaat twee maanden lang de opbrengst van de 
muntenacties ter beschikking stellen voor een 

weeshuis op Sri Lanka en ook de helft van de 

opbrengsten van de mini-markt zal aan dat doel 

gegeven worden. Hoe kan dat? Eerst hoor je dat alles 
zoveel duurder wordt, en nu ineens een actie “Brinkie 

voor een mini-brinkie op Sri Lanka”? In de volgende 

Holendrechter komen wij hier uitgebreider op terug, 
maar het is wel zeker, dat dit geld goed besteed is! 

 

 
 

Brinkie mini-markt: kleding, kinderspullen, 

videobanden, cd’s enz. Elke woensdag 12.30 – 13.30 
Inbreng van goede spullen, boeken, kleding enzovoort 

dagelijks 8.00 – 17.00, behalve op dinsdag! 

Brinkie nieuwsberichten 
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Helaas moest het er een keer van komen. Loslopende 

katten bezorgen dierenleed in Maldenhof. Zoals 

eenieder is ook de eigenaar van deze vogels een 
dierenliefhebber en hij zorgt ervoor dat de kooi 

buiten, poes en kat bestendig is. Helaas vinden veel 

eigenaren van poesen en katten het de gewoonste zaak 

van de wereld hun poes of kat 's nachts buiten te laten 
lopen. Beste mensen dit is het resultaat van uw lieve 

huisdier. Uw poes of kat is de halve nacht bezig op de 

kooi of springend ertegenaan de vogels in paniek te 
brengen zodat deze zich dood vliegen. Vogels zien 's 

nachts nu eenmaal niets. Uw poes of kat heeft veel 

verdriet gebracht bij de eigenaar en zijn zoontje van 6. 

Buiten het verdriet is er ook nog eens een schade 
toegebracht van ongeveer 120 euro aan dode vogels.  

In de toekomst zal er speciaal gelet gaan worden op de 

poesen of katten. Op de een of andere manier zal 
bekend moeten worden welke kat dit doet, en van wie 

deze is in verband met het claimen van de schade.  

 
 

 

 

 
Geachte bewoners, 
Zoals sommigen hebben 

gemerkt is er in het kader 
van de leefbaarheid en de veiligheid een enquête 

gehouden onder de bewoners van het Ophemerthof en 

het Ommerenhof. Hierin had u de mogelijkheid aan te 

geven waar de knelpunten in de wijk lagen.  
Na een berekening van alle uitslagen, is duidelijk 

geworden dat een gebrek aan verlichting bij de 

bewoners van de wijk voor de meeste gevoelens van 
onveiligheid zorgt. Na analysering van deze klachten 

is er een aanbeveling gedaan naar de dienst 

Infrastructuur, Verkeer en Vervoer van de gemeente 
Amsterdam om de onderdoorgangen te verlichten en 

een tweetal lichtmasten te verplaatsen, waardoor de 

donkere hoeken in deze twee hoven beter verlicht 

worden. Wat betreft de verlichting op het Opijnenhof 
zal er een overeenstemming komen tussen de 

bewoners en het stadsdeel. 

 
Tijdens dit project is er gebleken dat veel van de 

bestaande verlichting defect was. Niet alleen voor ons, 

maar ook voor u is daar een signalerende rol 
weggelegd. Als u dit probleem tegen komt, kunt u 

hiervan melding doen bij het Klachtenmeldpunt 

Beheer Openbare Ruimte (BOR) tel. 020-5670222. 

Vergeet daarbij niet het nummer van de lichtmast te 
noteren. Zij zullen dit vervolgens doorgeven aan de 

juiste afdeling. 

Daarnaast wil ik u via deze weg bedanken voor uw 
tijd en medewerking aan de enquête welke mij heeft 

geholpen uw aandeel in dit project te verwerken. 

 

Met vriendelijke groet, 
Cara Alexander 

Politie Remmerdenplein 

 

 

 
 

 

 

In basisschool De Brink, Mijehof 302, worden weer de jaarlijkse 
reanimatiecursussen gegeven. Op dinsdag 15 een 22 februari 2005 zijn de 

herhalingscursussen en de nieuwe reanimatiecursus wordt op maandag 7 

maart gehouden. Het examen is vervolgens op woensdag 16 maart. De 
kosten bedragen 15 euro. Leden van de buurtvereniging De Laagbouw krijgen korting.  

Opgeven bij Yvonne Boomgaard-Thiry (tel. 697 3106, niet tussen 17.30 en 19.30 uur).  

 
Omdat De Holendrechter pas ná deze data verschijnt laat Buurtvereniging De Laagbouw weten, dat iedereen zich 

desondanks kan aanmelden: u wordt dan voor de vólgende cursus op tijd geïnformeerd om deel te nemen.  

Dierenleed in Maldenhof Buurtscan Ophemert- en Ommerenhof 

Reanimatiecursussen in Holendrecht 
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Politiebureau Remmerdenplein 

niet-spoedeisende zaken:  

 0900 - 8844 

 

Alarmnummer 112 
 

Milieupolitie 020 - 5670367  

 

Sociaal Raadslieden (MaDi) 

Kempering 100b 

Inloopspreekuur dagelijks 9.00-11.00 

(behalve woensdag)  

di. en do. van 14.00-16.00 uur 

telefonisch advies: 13.00-14.00 uur 

 020 - 3141618 

 

 

Ouderenconciërge 

Paul Zwartjes.  

maandag 9.00 – 11.00 

donderdag 9.00 – 11.00 

Holendrechtplein 37 

(naast ingang buurtcentrum).  

  020 – 6974582 

 

Maria Westra 020 - 6916198 

Praktijk voor sociaal-juridische 

dienstverlening. Gratis kort advies  
 

Klachtenmeldpunt Beheer 

Openbare Ruimte (BOR) 

8.00-16.00 uur.  020 - 5670222 

 

 

Defecte straatverlichting 

Dynamicon, 020 -  5972626 

 

Milieutechnischbedrijf 

(MtB) 

 020 - 5670155 

 

Afvalpunt 020 - 4095501 

 

Horecaoverlast 020 – 4214567 

 

Formulierenbrigade 

Medewerkers van de Formulieren-

brigade bekijken samen met u waar u 

recht op hebt. Ook helpen ze bij het 
invullen van aanvraagformulieren. 

Bel voor een afspraak 020 - 6955793. 

Kunt u niet zelf komen, dan kan een 

medewerker bij u langskomen. 
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Geachte redactie, 

 
Naar aanleiding van uw artikel over station Holendrecht en omgeving 

wil ik hierbij melden, sterk tegen het verlagen van de wegen in 

Holendrecht te zijn. Ik neem aan dat er een soort referendum kan 

komen, waarin de bewoners zich voor of tegen een zo ingrijpende 
verandering kunnen uitspreken. Of, zoals het artikel stelt: hierbij wil ik 

de plannenmakers voor de verlaging alvast terugfluiten. 

 
Met vriendelijke groet, 

E. Kesseler 

 

  

Schoonmaakactie in Holendrecht Oost 
 
Ergert u zich ook aan al het zwerfvuil? 

Op zaterdag 9 april 2005 organiseert buurtvereniging De 

Laagbouw een schoonmaakactie! Van het Milieutechnisch 
Bedrijf krijgen we grijpers, zakken en handschoenen te leen. 

Deze vergemakkelijken het verzamelen van blikjes, chipszakjes, 

snoeppapiertjes en ander zwerfafval van de straat en vooral uit 

het groen. Komt helpen! U kiest zelf welke plekken u onder 
handen wilt nemen. Uitvalsbasis is basisschool De Brink, start 

omstreeks 10.30 uur. Iedereen krijgt voor gedane arbeid een 

leuke groene attentie en voor kinderen hebben we speciale 
verassingen!  

 

Wilt u op een ander tijdstip zwerfvuil rapen? Met die handige 

grijpers? De Laagbouw heeft vijf grijpers te leen. Neem contact 
op met Yvonne Boomgaard-Thiry (tel. 697 3106, niet tussen 

17.30 en 19.30 uur). 

 


